

CASSIA KANTROW

President | Présidente

Co-operative Housing
Federation of Canada

Panelist | Panéliste



Cassia Kantrow, a Chartered Professional Accountant with over 25 years' experience working with non-profits, small businesses, and co-operatives, brings both professional expertise and lived experience to the board. Passionate about addressing Canada's housing crisis, she believes the co-operative and non-profit rental sector is essential, and that partnerships across the housing sector are vital for change. Elected President after six years on the CHF-BC Board—three and a half as President—she helped implement rigorous strategic planning and a major governance restructuring. She also serves as Treasurer of TRAC and chairs the Capital Planning Committee at Trout Lake Housing Co-op. Cassia aims to strengthen CHF Canada's national advocacy, watch for strategic gaps, and support its continued growth. Outside of board work, she's a creative knitter and proud dog owner to a spirited chocolate lab.

Cassia Kantrow, comptable professionnelle agréée avec plus de 25 ans d'expérience auprès d'organismes sans but lucratif, de petites entreprises et de coopératives, apporte au conseil à la fois son expertise professionnelle et son expérience vécue. Passionnée par la résolution de la crise du logement au Canada, elle croit que le secteur coopératif et locatif à but non lucratif est essentiel, et que des partenariats avec l'ensemble du secteur de l'habitation sont indispensables pour susciter des changements. Éluée présidente après six ans au conseil d'administration de la FHCC-B.C.—dont trois ans et demi comme présidente—elle a contribué à mettre en place une planification stratégique rigoureuse et une importante restructuration de la gouvernance. Elle est aussi trésorière du TRAC et préside le comité de planification des immobilisations à la coopérative d'habitation Trout Lake. Cassia vise à renforcer le travail de représentation nationale de la FHCC, à repérer les lacunes stratégiques et à soutenir sa croissance continue. En dehors de ses engagements, elle est une tricoteuse créative et la fière propriétaire d'un labrador chocolat plein d'énergie.